
 

Amendement 
 

 

Toelichting 

Wij vinden de voorstellen van het college t.a.v. de toeristenbelasting vrij verstrekkend en zouden graag 

meer tijd om alle gevolgen daarvan te overzien c.q. te bekijken of er andere mogelijkheden zijn om de 

begroting dekkend te krijgen.  

 

Wetende ook dat de gemeenteraad na het reces van het college een voorstel krijgt waarbij wordt ingegaan 

op de verschillende manieren van heffing van toeristenbelasting, vinden wij het ook logischer om niet reeds 

nu een tarief voor 2020 vast te stellen, maar daarmee te wachten. 

 

Dat stelt ons dan tevens in staat om op het aanbod van TOP in te gaan om over het toeristenbelasting-tarief 

een discussie te voeren, vanuit het streven draagvlak in de sector te verkrijgen voor onze besluiten. 

 

Besluit 

1. Nu nog geen besluit te nemen over het tarief voor de toeristenbelasting 2020 (voorstel 36 op het 

stemformulier) en ook nog geen besluit te nemen over het voorstel om het maximum van 7 

nachten los te laten (voorstel 35 op het stem-formulier). 

2. In een raadsvergadering na het reces, op het moment dat gesproken is met TOP het voorstel t.a.v. 

manieren om in de toekomst toeristenbelasting te heffen, een beslissing te nemen over de 

toeristenbelasting (tarief en maximering op 7 dagen) 

 

  

Nu nog geen beslissing over de 
toeristenbelasting 
TOP heeft de gemeenteraad en het college een brief gestuurd met daarin de 

volgende oproep: ‘Wij vragen u dan ook om de komende raadsvergadering nog niet 

te besluiten over de hoogte (en systematiek) van de toeristenbelasting. Bovendien 

zullen wij u op korte termijn uitnodigen voor een discussie hierover.’ 

Raad 26-06-2019  

8 Goed wonen, goede bereikbaarheid  

Portefeuillehouder H. Huisman  

 
 Zaaknummer --  

 

 



Bijlage 1: Brief TOP 
 

Aan de leden van de Gemeenteraad 

Postbus 200 

1790 AE Den Burg 

Den Burg, 25 juni 2019 

 

Betreft: tijdsklem en besluitvorming over toeristenbelasting 

 

 

Geachte raadsleden, 

 

 

In de commissievergadering van donderdag 13 juni jl. bleek dat meerdere 

commissieleden met interesse reageerden op de inspraak van TOP over hoogte en 

systematiek van toeristenbelasting en Texelvignet. 

Er werd toen door verschillende commissieleden aangegeven dat er een tijdsklem 

was die een bredere discussie tussen Raad en TOP over toeristenbelasting, 

Texelvignet en inningsystematiek in de weg stond; Immers, afgesproken was de 

hoogte van toeristenbelasting altijd tijdens de begrotingsbehandeling Fase 1 vast te 

stellen. 

 

Hoewel de logiessector die wij vertegenwoordigen graag nu al weet welk tarief er 

voor 2020 en verder wordt vastgesteld, staat deze sector open voor een discussie 

zoals hierboven al genoemd. Dat betekent dat er een meerderheid van 

logiesondernemers is, die liever een discussie met u wil voeren over hoogte en 

systematiek, dan nu al een vastgesteld tarief! 

Wij vragen u dan ook om de komende raadsvergadering nog niet te besluiten 

over de hoogte (en systematiek) van de toeristenbelasting. Bovendien zullen 

wij u op korte termijn uitnodigen voor een discussie hierover. 

 

Wij hopen dat daarmee de weg openstaat naar een afgewogen besluitvorming, die in 

samenspraak met de sector tot stand komt en daarmee op breed draagvlak kan 

rekenen. 

 

Met vriendelijke groeten, Namens het TOP Bestuur, 

 

Michel Gregoire 

 

Cc. College van Burgemeester en Wethouders 


